
 
POROČILO PREDSEDNIKA TZS ZA OBDOBJE 2002-2006 

 
V poročilu bom zajel glavna področja delovanja v mojem mandatnem obdobju ter 
spregovoril, glede na obljube  ob nastopu mojega mandata, tako o uspehih, kot tudi o še vedno 
odprtih problemih. Vsekakor  moram ugotoviti, da je bilo obdobje mojega predsednikovanja 
zelo intenzivno in da sem vanj vložil ogromno časa. Upam si trditi, da je  bilo delovanje TZS  
uspešno ter da je k temu uspehu pripomoglo  kvalitetno angažiranje  tako članov upravnega 
odbora, vseh strokovnih komisij, kapetanov ter njihovih  pomočnikov kot tudi 
profesionalnega dela Teniške zveze z direktorjem na čelu. 
 
- Upravni odbor se je redno sestajal (v štirih letih smo imeli 13 sej) in obravnaval  tekočo 

problematiko, sprejemal pomembne odločitve o tekmovalnem tenisu (še posebej  WTA 
turnir Slovenia Open ter ATP Challenger), sprejemal letne finančne načrte ter  potrjeval 
zaključna poročila vseh organov TZS. Na začetku  mojega delovanja  sem predlagal  tudi 
kadrovske spremembe, ki so bile nujne zaradi kvalitetnejšega in bolj ažurnega delovanja 
teniške zveze. Matjaž Pogačar je nastopil  mesto direktorja TZS s 15.10.2004 ter v celoti 
opravičil zaupano strokovno nalogo. S kvalitetnejšim in strokovnejšim delom teniške zveze 
smo izpolnili tudi eno od obljub, in sicer da je TZS tudi in predvsem servis klubom ter 
drugim organom ter da ni sama sebi namen. 

 
- Finančno poslovanje zveze je  bilo dobro, še posebej če upoštevamo realne finančne 

zmožnosti  okolja ter konkurenco drugih športov pri pridobivanju finančnih sredstev. 
Spodnja tabela daje kratek pregled prihodkov, odhodkov ter osnovne  strukture virov in 
porabe. 

 
Prihodki/odhodki 2001-2006 (v 000 SIT) 

 
 2001 2002 2003 2004 2005 2006 (ocena) 
Prihodki 76.000 102.000 148.000 172.000 201.000 190.000 
Odhodki 81.000 104.000 151.000 176.000 201.000 162.000 
 
Prihodki po področjih (v 000 SIT) 
 
 2001 2002 2003 2004 2005 2006 (ocena) 
MŠŠ 22.000 34.000 42.000 43.000 37.000 33.000 
FŠ 11.000 12.000 16.000 18.000 17.000 26.000 
ITF 14.000 16.000 24.000 19.000 25.000 6.000 
Pokrovitelji 16.000 27.000 51.000 78.000 103.000 110.000 
Članstvo 11.000 13.000 11.000 13.000 13.000 13.000 
 
Odhodki po področjih (v 000 SIT) 
 
 2001 2002 2003 2004 2005 2006 (ocena) 
Pisarna 31.000 30.000 30.000 35.000 37.000 34.000 
Domača tek. 8.000 6.000 9.000 9.000 7.000 7.000 
Reprezentance 35.000 18.000 22.000 30.000 27.000 22.000 
Projekti TZS 5.000 20.000 35.000 37.000 22.000 17.000 
Med. tek. doma 1.000 28.000 45.000 60.000 103.000 80.000 



Ta kratek finančni pregled jasno kaže  na to, da so dodatni viri (sponzorstva) nujno potrebni, 
če želimo govoriti o sredstvih za razvoj in napredek  vrhunskega tenisa. Vse pripombe 
oziroma kritike o nerealiziranih programih (o katerih govori poročilo strokovnega sveta ) v 
pretežni meri slonijo na pomanjkanju finančnih sredstev.Vendar gornje finančno poročilo 
jasno govori o tem, da lahko le sponzorska sredstva omogočajo pridobivanje sredstev za 
vlaganja v razvoj vrhunskega  tenisa. Pod vlaganja v razvoj tenisa razumem sredstva – 
participacije za priprave za udeležbo na tekmovanjih, finansiranje teniških centrov ter 
sofinansiranja  igralcev, ki rabijo pomoč zveze za prestop v vrhunski tenis. V ta krog seveda 
spada tudi organizacija vrhunskih tekmovanj v Sloveniji - to sta v prvi vrsti ATP Challenger  
ter WTA teniški turnir Slovenia Open, ne gre pa pozabiti tudi na vlaganja v manjše 
profesionalne turnirje (moške in ženske 10.000 dolarske turnirje), ter mladinske turnirje 
(Teniška zveza Slovenije ima v TE in ITF status člana B, kar omogoča organizacijo večjega 
števila turnirjev, istočasno pa pomeni precej višjo članarino). 
 
- Odločitev za organizacijo WTA in ATP turnirjev  je pomenila velik organizacijski in 

finančni zalogaj, ki smo ga z velikimi napori članov UO pri pridobivanju sponzorskih 
sredstev tudi uspešno izvedli. Prepričan sem, da sta prav ta dva turnirja izredno pomembna  
za razvoj tenisa v Sloveniji z vsaj trojnim ciljem:  popularizacija teniške igre (tako za 
ljubiteljske igralce kot tudi za člane TZS), možnost sodelovanja najboljših domačih igralcev 
v elitni konkurenci ter pridobivanje sponzorskih sredstev za pokrivanje  stroškov 
organizacije ter  vlaganja v vrhunski tenis. Mislim, da z organiziranjem omenjenih dveh 
turnirjev v veliki meri izpolnjujemo eno od osnovnih nalog teniške zveze – čeprav vsi cilji 
še zdaleč niso doseženi, pa je vendarle nakazana pot, po kateri bi morali še uspešneje 
napredovati. 

 
- V tem razdobju je bilo doseženih nekaj vrhunskih rezultatov v vseh kategorijah. V prvi vrsti 

so bila to naša dekleta Katarina Srebotnik, Tina Pisnik, Maja Matevžič in  Tina Križan, ki so 
v tekmovanju za pokal federacij nanizale nekaj vrhunskih rezultatov in nastopile v svetovni 
skupini tega prestižnega tekmovanja. Še posebej bi rad izpostavil vlogo Katarine  Srebotnik, 
ki je v tem trenutku žal  edina igralka v svetovnem vrhu in ki zgledno sodeluje s teniško  
zvezo ter na ta način  pomembno prispeva k popularizaciji tenisa v Sloveniji. Naši fantje žal 
niso bili na enakem nivoju kot dekleta, a so kljub vsemu dosegli nekaj odmevnih rezultatov 
- z evropskih ekipnih prvenstev so se skoraj vedno vračali domov z medaljo, tako je bilo 
tudi letos (3. mesto in bronasta medalja). Ekipa je mlada in perspektivna, tako da si lahko v 
bodočnosti obetamo, da se bo vrnila v 1. evro-afriško skupino Davisovega pokala. Tudi 
mladinci in mladinke so dosegli nekaj odličnih uvrstitev – tako so se, recimo, dekleta do 14 
let (Polona Hercog, Jasmina Kajtazovič, Maša Grgan, Dalila Jakupovič) lansko leto uvrstila 
na svetovno prvenstvo in dosegla 4. mesto, vseh uspehov slovenskih posameznikov pa niti 
ne bom našteval. 

 
- V tem delu je strokovna komisija opravila dobro delo, kljub kritičnosti posameznih delov 

delovanja. Z izdelanimi kriteriji sofinansiranja, smo napravili korak naprej v podpori 
razvoja vrhunskih tekmovalcev, vendar pa se zavedem, da je nezadosten ter da bo  potrebno 
v prihodnje  še bolj selekcionirati pristop ter prerazporediti dragocena sredstva za razvoj 
tenisa. 

 
- Tudi druge komisije so kvalitetno opravile svoje delo: TRK je posodobila pravilnik 

tekmovanj TZS in se vsakodnevno uspešno spopadala s konkretnimi problemi na 
tekmovanjih s koledarja TZS, sodniška organizacija je posodobila pravila tenisa ter izdelala 
program za vodenje tekmovanj s koledarja TZS, trenerska organizacija pa je s kvalitetnim 



programov izobraževanja (predavanja in izpiti za nove vaditelje oz. trenerje, napredovanje – 
pridobivanje licenc za trenerja C, B in A, itd.) iz leta v leto bolj organizirana in 
kvalitetnejša.  

 
- Na področju  množičnosti ter tekmovanja v nižjih kategorijah situacija ni zadovoljiva, kljub 

našim naporom, da tudi na tem področju poizkušamo napraviti korak  naprej (tekmovanja 
od 8-11 let, lige za veterane oz. rekreacijo). Kljub vsem objektivnim  oviram smo z obiski  v 
nekaterih regijah ter drugimi akcijami skušali vzpodbuditi razvoj regionalnega tenisa, ki so 
ne samo nakazale pot, po kateri je v bodoče potrebno nadaljevati, ampak tudi imele 
konkretne rezultate. V nekaterih regijah, kjer je (vsaj tekmovalno) teniška dejavnost skoraj 
popolnoma zamrla, je delovanje klubov spet oživelo (Kočevje, Kamnik, Murska Sobota, 
itd.).Vendar se je potrebno zavedati, da je del odgovornosti tudi na močnejših regijskih 
klubih, ki bodo morali s pomočjo zveze vzpodbuditi te dejavnosti. Trend padanja 
registriranih igralcev, ki je bil prisoten v zadnjih letih, smo v letu 2005 uspeli zaustaviti, 
raste pa tudi število rekreativnih igralcev tenisa, kar je moč dokazovati s povečanjem 
prodaje teniških artiklov (žogic, loparjev in druge opreme). 

 
- Prepričan sem,da smo v razvoju slovenskega tenisa naredili velik korak naprej, vsekakor pa 

bo potrebno  še veliko vizije, energije, organizacijskega napora ter finančnih sredstev, da  v 
naslednjem razvoju napravimo odločilen korak v stremljenju, da tudi teniška zveza prispeva 
k razvoju tekmovalnega tenisa tako na slovenskem kot na svetovnem nivoju. 

 
- Posebej bi ser rad zahvalil vsem članom UO TZS, predsednikom vseh komisij in organizacij  

za vaš vloženi trud. V veliko zadovoljstvo mi je bilo sodelovanje z vami. 
 
 
 
Kranj, 29.11.20006                                                         predsednik TZS 
 
                                                                                          Andrej Polenec 
 
         
 
 
 


